
Junta 20 octubre 2021 
20,30 Toc al 2 
 
Assistents: Glòria Medina, Raquel Ríos, Yasseli Piedra, Bernat Tiana, Irene 
Muñoz, Núria del Pozo, Clara Riera, Anna Pagès i Laia Vidal 
 
Es proposta la data per a l’assemblea general 2021: 15 desembre a les 21.00h. 
S’intentarà fer-la presencial a l’escola. Sinó serà online. Es proposa el següent 
ordre del dia: 
 

• Lectura i aprovació, en el seu cas, de l’acta de la darrera assemblea. 
• Explicació i aprovació, en el seu cas, del balanç econòmic del curs 2018-2019. 
• Exposició de la presidenta i de les comissions de l’Ampa: 
9 Econòmica: estat demanda Ricoh 
9 Menjador: valoració del funcionament del servei i monitors (preus i 

possibles solucions) 
9 Extraescolars: valoració del funcionament del servei 
9 Verda: votació talls de carrer Revolta Escolar i presentació projecte Bici 

Bus Nostra Llar 
9 Casal Estiu: valoració funcionament i casal de setembre 
9 Pedagògica: proposta calendari activitats i xerrades (Roger Fité) 
9 Festes: reactivació de la comissió 
9 Comunicació: Instagram (increment de seguidors i possibles propostes) 

• Exposició del programa d’actuació i pressupost pel curs escolar 2019-2020. 
• Proposta per l’augment de la quota de l’AFA i votació (valoració d’implementar 

ajudes a les famílies que no puguin pagar la quota) 
• Torn obert de paraula. 
 
Per tenir dret a vot, és imprescindible estar al corrent dels pagaments. Es 
demanarà identificació a l’entrada a la reunió. 
 
C. Menjador: 
Cal buscar la normativa de menjador públic en escoles per veure si és o no 
possible canviar el preu dels menús. S’acorda fer el màxim possible de visites al 
menjador fins al dia de l’Assemblea per poder valorar correctament el servei ja 
que hi ha varies queixes en les darreres setmanes. 
 
C. Extraescolars: 
Cal repassar els números de teatre del darrer curs perquè no surten. La Glòria i 
la Yasseli se n’encarreguen.  
Es vol parlar amb direcció per intentar tornar les extraescolars de migdia al centre 
el més aviat possible. 
De cara al curs vinent es proposa fer una enquesta de satisfacció de les 
extraescolars a les famílies. Igualment es demana a tots els membres de la junta 
que indaguin entre les famílies per saber com estan funcionant en general.  
Es proposa que de cara al curs vinent totes les activitats extraescolars quedin 
resoltes abans de juliol per tal que les famílies es puguin organitzar el curs. 
 
 



C. verda: 
Pendents de participar en el claustre de mestres en breu per animar-los a 
reactivar els escamots verds entre altres. 
 
C. Pedagògica: 
Es proposa a la comissió que presentin un pressupost per les activitats i xerrades 
d’aquest curs. La comissió proposa preparar un calendari amb diverses 
propostes de sortides per cursos o colles, en família, durant l’any. 
 
Acabem la junta a les 23,00h 
 
Presidenta     Secretaria 




